

信心帶出胆识

*Faith brings up
courage and sensibility*





戴德生 *Hudson Taylor (1832-1905)*

凭信心...

By Faith...



但我们既有信心，正如经上記著说：我因信，所以如此说话。我们也信，所以也说话。自己知道那叫主耶稣复活的，也必叫我们与耶稣一同复活，并且叫我们与你们一同站在他面前。凡事都是为你们，好叫恩惠因人多越发加增，感谢格外显多，以致荣耀归与神。所以，我们不丧胆。外体虽然毁坏，内心却一天新似一天。我们这至暂至轻的苦楚，要为我们成就极重无比、永远的荣耀。原来我们不是顾念所见的，乃是顾念所不见的；因为所见的是暂时的，所不见的是永远的。

(2Cor. 4:13-18)

颂赞神的厚恩

但我们既有信心，正如经上记著说：我因信，所以如此说话。 我们也信，所以也说话。

But having the same spirit of faith, according to what is written, “I believe, therefore, I spoke,” we also believe, therefore we also speak,

(2Cor. 4:13)

确知复活见主

自己知道那叫主耶稣复活的，也必叫我们与耶稣一同复活，并且叫我们与你们一同站在祂面前。

knowing that He who raised the Lord Jesus will raise us also with Jesus and will present us with you.

(2Cor. 4:14)

凡事益人荣神

凡事都是为你们，好叫恩惠因人多越发加增，感谢格外显多，以致荣耀归与神。

For all things are for your sakes, so that the grace which is spreading to more and more people may cause the giving of thanks to abound to the glory of God.

(2Cor. 4:15)

刚强壮胆度日

所以我们不丧胆。外体虽然毁坏，内心却一天新似一天。

Therefore we do not lose heart, but though our outer man is decaying, yet our inner man is being renewed day by day.

(2Cor. 4:16)

刚强壮胆度日

我们这至暂至轻的苦楚，要为我们成就极重无比、永远的荣耀。

For momentary, light affliction is producing for us an eternal weight of glory far beyond all comparison,

(2Cor. 4:17)

刚强壮胆度日

原来我们不是顾念所见的，乃是顾念所不见的；因为所见的是暂时的，所不见的是永远的。

while we look not at the things which are seen, but at the things which are not seen; for the things which are seen are temporal, but the things which are not seen are eternal.

(2Cor. 4:18)

结语

信心加胆识必活出
基督荣美的生命！

Conclusion

*Faith + courage & sensibility always live out
glorious and beautiful life of Christ.*

戴德生名言

我若有千磅英金,中國可以全數支取,我若有千條性命,中國應該擁有他們.不,不是為中國,是為基督.我們能為寶貴的救主做更多嗎?

If I had a thousand pounds China should have it—if I had a thousand lives, China should have them. No! Not China, but Christ. Can we do too much for Him? Can we do enough for such a precious Saviour?

